
Geachte Gedeputeerde Pels, Geachte leden van het college van Gedeputeerde Staten van Noord-
Holland,

 

In commissie heeft Gedeputeerde Pels, namens GS, aangegeven dat het financiële beeld van de 
Provincie “richting begroting steeds stabieler wordt en er meer inzicht ontstaat in wat nodig is van 
het rekeningenresultaat om de risico’s af te dekken” en dat “zodra de ruimte inzichtelijk is, PS 
besluiten over de bestemming van dit resultaat”.

 

Door middel van een bericht via Whatsapp aan de fractievoorzitters, zijn de verschillende politieke 
partijen, zoals vertegenwoordigd in Provinciale Staten, gevraagd om ideeën dan wel moties bij u aan 
te leveren zodat daar een overzicht van gemaakt kan worden en bij de begroting gezamenlijk kan 
worden bepaald hoe het eventuele positieve rekeningenresultaat moet worden bestemd. Graag ga 
ik, namens de VVD fractie, hieronder in op uw oproep en vraag u het volgende in uw bestuurlijk 
voorbereidende proces mee te nemen.

 

Het is thans onzeker of er wel financiële ruimte is. Het is ook onzeker of bestaande dan wel reeds in 
voorbereiding zijnde plannen (extra) middelen nodig zullen hebben. Daarnaast kunnen er in de 
komende periode, thans onvoorziene maar wel door de coalitie gewenste, activiteiten of projecten 
middelen nodig hebben. Gegeven deze constateringen en de grote waarde die de VVD fractie hecht 
aan solide, prudent en goed financieel beleid, is de VVD fractie van mening dat, indien en voor zover 
er financieel ruimte is of lijkt te zijn, die ruimte als volgt gebruikt moet worden.

 

• Via een gedetailleerde analyse van de middelen die nodig zijn voor de uitvoering (of 
uitbreiding) van reeds bestaande of lopende projecten dient inzicht te worden gegeven in de harde 
en zachte verwachting of er voldoende gereserveerd is voor de komende periode en, indien dit niet 
het geval is, dan dient de financiële ruimte daarvoor bestemd te worden.

• De VVD heeft als harde voorwaarde dat gewenste activiteiten en projecten binnen het 
provinciale mandaat en de financiële ruimte dienen te vallen. Indien dit het geval is, dan wil de VVD 
fractie die ruimte gebruiken voor het financieren van (delen van) het Masterplan Wonen en (extra) 
activiteiten en projecten op het gebied van de provinciale infrastructuur. 

• Indien en voor zover er na bovenstaande bestemmingen nog financiële ruimte over is, dan 
dient die ruimte in de algemene reserve opgenomen te worden ter dekking van eventuele thans 
onvoorziene financiële risico’s voor de provincie, inwoners en ondernemers in Noord-Holand, zoals 
die bijvoorbeeld ontstaan bij het langer duren van de huidige Coronacrisis.

 

Overigens is het voor de VVD fractie van het grootste belang om een inlevend, meevoelend en 
daarnaar congruent handelend provinciebestuur te zijn richting onze partners in het veld. Veel 
ondernemers, in diverse sectoren van horeca tot retail, ondervinden nog steeds nadelige 
economische effecten van de reeds genoemde Coronacrisis. Ook heeft het provinciaal beleid impact 
op, bijvoorbeeld, de portemonnee van veel agrarisch ondernemers die, ook buiten hun invloedssfeer, 
met faunaschade worden geconfronteerd. Tegen deze achtergrond, vindt de VVD dat bij de 



aanwending van de financiële ruimte zeer terughoudend moet worden omgegaan met goedbedoelde 
initiatieven van politieke partijen, die vaak niet tot de kerntaak van de provincie behoren.

 

Wij danken u hartelijk voor de gelegenheid om onze mening in een vroeg stadium van het opstellen 
van de begroting aan u mede te delen. Graag vernemen wij van u.

 

Hoogachtend,

Namens de VVD fractie in Provinciale Staten in Noord-Holland,

 

 

Erik van der Maas

Fractievoorzitter


